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Bestyrelsesmøde i Tunø Festival 

Mødt: Jørn, Lars, Helle, Jacob, Jannie, Hans, Lotte, Peter, Rikke – Dagsorden: Jørn Kildall 

1. Valg af Ref.: 
Jacob. 

 

2. Velkomst og præsentation: 

Jørn bød velkommen til alle.  Der blev snakket om den daglige arbejdsgang i bestyrelsen, og 

Jørn fortalte, hvordan det er gået det sidste år. Helle tager den sidste periode for 2 år, som 

kasserer. Lotte bor på Tunø, men arbejder i Beder som dagtilbudsleder. Hans bor på Tunø, er 

hjemmegående. Rikke Bor i Skødstrup, men kommer en del på Tunø da hendes far og mor ejer 

Mejeriet. Peter arbejder på brunch holdet (formand), arbejder som politimand og har arbejdet i 

andre bestyrelser. Jacob har været i bestyrelsen i det sidste år. Han har været formand for 

teknikudvalget i 10 år og været med i festivalen i 11 år. Jacob er desuden formand for 

Musikudvalget. Han har siddet i andre bestyrelser. Jacob arbejder inden for musik og koncert 

branchen til daglig.  Janni, har været i bestyrelsen i flere år, er desuden på Skolemadsholdet. Til 

daglig er hun dagpleje mor. Lars har været med i festivalen i 6 år i lægeudvalget. Lars har været 

Tunø repræsentant siden marts 2013. 

 

3. Valg af næstformand: 

Jørn pegede på Lars Løhndorf, som spurgte om der var andre kandidater. Det var der ikke og Lars 

takkede ja til valget. 

 

4. Økonomi v/Helle: 

Alle skal i banken, og underskrive den nye aftale. Vi skal ha gang i billet salget, og have gang i Pr.! 

Musiknavnene skal på nettet. Helle giver svar, så snart vi er klar til at sælge billetter.  

 

5. Årshjul/Mødekalender: 

Der blev snakket om datoer. Helle laver en kalender. 

 

6. Evaluering af generalforsamling: 

Den gik godt og bestyrelsen fik meget ros. 

 

 

7. Fordeling af bestyrelsesrepræsentant poster: 

Se vedhæftning! 

 

8. Fordeling af opgaver: 
Der blev uddelegeret opgaver, så bestyrelsen har styr på, hvem der laver hvad. 

EN VIGTIG TING: Jannie står for job banken! 

 

 



9. Musik 2014 v/Jacob: 

Programmet blev fremlagt. Navne følger senere, men meget er på plads. Rikke kender en der 

leverer standup. Lars er blevet kontaktet af gøgler skolen. Der blev snakket om at vi skulle tage 

imod tilbuddet, og hvad vi kunne bruge dem til. Jørn kender et ungt klassisk orkester der vil spille 

for et armbånd. 

 

10.  Nyt fra udvalgene: 
Helle har været til møde i støtteforeningen, og der blev lagt en dato for personale festen, det 

bliver den 15. marts 2014, samme sted som vi plejer. Der blev snakket også om en forårsfest.  

Rikke har haft møde med sit bar‐hold, og der blev snakket om at flytte kaffe baren.  Jacob 

har haft møde med musikudvalget.  

Lars har haft kontakt med Ulrik.  

Jørn har haft kontakt med Hanne, han har også fået materiale fra et firma der kan levere telt, 

toilet vogne, hoppeborg og alt andet.  

Der er kommet tilbud på sove vogne til ca. 2000 pr stk. for 20 dage. 

Jørn har lavet en app., der koster 400 dollars, og den skal vi ha.  

Der mangler info på hjemmesiden! Jørn skal have møde med Hanne, og så får de styr på 

det. 

 

11.  Nyt fra Tunø: 
I september måned, blev Ølykkecenteret 25 år. Tunø Festival gav et billede.  

Lotte snakker med teltholder foreningen om brug af Essex teltet, til overnatning. Der 

kommer en ny dagpleje mor på øen. 

 

12.  Evt.: 
Løs snak. 

 

 


